
 
РОЖИЩЕНСЬКА МІСЬКА РАДА 

ЛУЦЬКОГО РАЙОНУ ВОЛИНСЬКОЇ ОБЛАСТІ 

Протокол  
засідання постійної комісії з питань освіти, культури, спорту, 

соціального захисту, здоров’я, у справах сім’ї та молоді, 

регламенту та кадрової політики 
 

«22» листопада 2022 року     м.  Рожище                             № 21 

  14:00 

 

Присутні та запрошені: 

Голова постійної комісії: Максимюк М. М. 

Заступник голови постійної комісії: Кметюк О. М. 

Члени комісії: Куденчук В. М., Нечипорук О. М. 

 

Поліщук В. А. – міський голова; 

Поліщук В. О. – перший заступник міського голови; 

Лясковський С. Ю. –  заступник міського голови з питань діяльності 

виконавчих органів Рожищенської міської ради; 

Зінгель Н. В. – секретар Рожищенської міської ради; 

Солодуха А. В. – начальник юридичного відділу Рожищенської міської ради; 

Шварцкоп О. Ю. – директор КУ «Центр соціальних служб» Рожищенської 

міської ради; 

Боярин Т. М. – провідний спеціаліст з інформаційної діяльності та зв’язків з 

громадськістю загального відділу Рожищенської міської ради; 

Денисюк Ю. В. – діловод загального відділу Рожищенської міської ради; 

Музичко А. А. – головний спеціаліст з питань інфраструктури, будівництва, 

транспорту та екології відділу містобудування, архітектури, житлово-

комунального господарства, благоустрою, комунальної власності, 

інфраструктури, будівництва, транспорту та екології Рожищенської міської  

ради; 

Кузава І. Б. – начальник гуманітарного відділу Рожищенської міської ради; 

Трофімчук Б. Р. – працівник Рожищенського районного історико-краєзнавчого 

музею, представник громадськості; 

Алієва Л. Є. – депутат Рожищенської міської ради; 

Сидорук В. А. – депутат Рожищенської міської ради; 

Ковальчук В. В. – депутат Рожищенської міської ради; 

Дмитренко Т. В. – виконуюча обов’язки директора КЗЗСО «Дубищенський 

ліцей» Рожищенської міської ради; 

Матящук Н. М. – директор КЗЗСО «Рожищенський ліцей №2» Рожищенської 

міської ради. 

 

  

                                                     



Порядок денний засідання: 

1. Про обрання секретаря 21-го засідання постійної комісії. 

Інформує: Максимюк М. М. –  голова постійної комісії. 

2. Про порядок денний засідання постійної комісії. 

Інформує: Максимюк М. М. –  голова постійної комісії. 

3. Про утворення комунального закладу «Молодіжний центр» Рожищенської 

міської ради. 

                   Інформує: Лясковський С. Ю. – заступник міського голови з питань     

                   діяльності виконавчих органів міської ради. 

4. Про перейменування вулиць та провулків Рожищенської територіальної 

громади. 

Інформує: Поліщук В. О. – перший заступник міського голови. 

5. Про надання фінансової автономії комунальному закладу загальної середньої 

освіти «Рожищенський ліцей №1» Рожищенської міської ради Луцького району 

Волинської області.  

Інформує: Кузава І. Б. – начальник гуманітарного відділу 

Рожищенської міської ради.  

6. Про надання фінансової автономії комунальному закладу загальної середньої 

освіти «Рожищенський ліцей №2» Рожищенської міської ради Луцького району 

Волинської області.  

Інформує: Кузава І. Б. – начальник гуманітарного відділу 

Рожищенської міської ради.  

7. Про надання фінансової автономії комунальному опорному закладу загальної 

середньої освіти «Переспівський ліцей» Рожищенської міської ради Луцького 

району Волинської області. 

Інформує: Кузава І. Б. – начальник гуманітарного відділу 

Рожищенської міської ради.  

8. Про надання фінансової автономії комунальному закладу загальної середньої 

освіти «Дубищенський ліцей» Рожищенської міської ради Луцького району 

Волинської області. 

Інформує: Кузава І. Б. – начальник гуманітарного відділу 

Рожищенської міської ради.  

9. Різне. 

 

СЛУХАЛИ: 

1. Про обрання секретаря 21-го засідання постійної комісії. 

Інформує: голова постійної комісії Максимюк М. М., який проінформував 

присутніх щодо необхідності обрання секретаря 21-го засідання постійної 

комісії, у зв’язку із відсутністю секретаря постійної комісії Басалик Лесі 

Іванівни, та запропонував обрати секретарем 21-го засідання постійної комісії –  

Нечипорук Ольгу Михайлівну. 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію голови постійної комісії Максимюка М. М. взяти до відома. 

2. Обрати секретарем 21-го засідання постійної комісії Нечипорук Ольгу 

Михайлівну. 

Голосування: «за» - 4, «проти» - 0, «утримався» - 0, «не голосував» - 0, 

«відсутні» - 2. 



 

 

СЛУХАЛИ: 

2. Про порядок денний засідання постійної комісії. 

Інформує: голова постійної комісії Максимюк М. М., який повідомив, що 

надійшла пропозиція питання «Про перейменування вулиць та провулків 

Рожищенської територіальної громади» розглянути під №3. 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію голови постійної комісії Максимюка М. М. взяти до відома. 

2. Схвалити порядок денний постійної комісії зі змінами. 

Голосування: «за» - 4, «проти» - 0, «утримався» - 0, «не голосував» - 0, 

«відсутні» - 2. 

 

СЛУХАЛИ: 

3. Про перейменування вулиць та провулків Рожищенської територіальної 

громади. 

Інформує: Поліщук В. О. – перший заступник міського голови, який повідомив 

присутніх, що даним проєктом рішення, у зв’язку з військовою агресією 

російської федерації проти України, пропонується перейменувати деякі вулиці 

та провулки Рожищенської територіальної громади, по яких відбулися 

відповідні громадські обговорення (проєкт рішення додається). 

В обговоренні взяли участь: 

Трофімчук Р. Б., який повідомив, що він, як житель вулиці Жуковського в м. 

Рожище, проводив опитування мешканців даної вулиці щодо зміни її назви. 

Більшість мешканців висловилися за повернення вулиці її історичної назви 

Юридика, а не за запропоновану назву - Щаслива. 

Алієва Л. Є. висловилася, що вона категорично проти щодо не перейменування 

вулиць Пирогова, Філатова і Чайковського. Дуже дивно, що люди вирішили 

залишити старі назви цих вулиць. Також повідомила, що вона за те, щоб дані 

вулиці перейменувати, а для цього необхідно зібрати нові пропозиції щодо їх 

назви та провести громадське обговорення.  

Нечипорук О. М. на зауваження Поліщука В.О., що Сергій Корольов був 

Радянським діячем, заперечила і сказала, що він сидів у Радянських таборах.  

Трофімчук Р. Б., який повідомив, що назву вулиці Чайковського можна було б 

залишити, тільки додати слово «Архітектора» або «Михайла».  Архітектор 

Михайло Чайковський був мешканцем м. Рожище і побудував дерев’яний міст 

через річку Стир. До того ж він мешкав приблизно десь в районі нинішньої 

вулиці Чайковського.  

Поліщук В. А. запропонував внести зміни до проєкту рішення шляхом 

виключення з нього назв тих вулиць і провулків, щодо яких є суперечки, а саме 

підпункти 1.5 та 1.22 (вулиця та провулок Жуковського в м. Рожище), а також 

пункт 2 (вулиці Пирогова, Філатова, Чайковського та провулок Пирогова у 

місті Рожище), і повторно організувати по цих вулицях процедуру 

громадського обговорення. Також запропонував виключити з проєкту рішення 

пункти 4-7 і 9-13, у зв’язку з тим, що можуть будуть запропоновані більш 

актуальні назви вулиць ніж Травнева, Вереснева тощо. Наприклад на честь 



загиблого героя. Решту вулиць і провулків перейменувати згідно 

запропонованого проєкту рішення.  

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію доповідача Поліщука В. О. – першого заступника міського 

голови, а також міського голови Поліщука В. А. взяти до відома. 

2. Виключити з проєкту рішення підпункти 1.5 і 1.22 пункту 1 та пункти 2; 4-

7; 9-13. 

3. Відділу  містобудування, архітектури, житлово-комунального господарства, 

благоустрою, комунальної власності, інфраструктури, будівництва, транспорту 

та екології Рожищенської міської ради:  

3.1  Організувати  проведення громадського обговорення зміни назви 

вулиці Жуковського та провулку Жуковського в м. Рожище на назву вулиця 

Юридика та провулок Юридика в м. Рожище. 

3.2 Організувати громадське опитування та збір пропозицій щодо зміни 

назви: 

     вулиць Пирогова, Філатова, Чайковського та провулку  Пирогова у місті 

Рожище; 

     вулиці 8-го Березня у селі Забара;  

     вулиць 1-го Травня та 17-го Вересня у селі Крижівка;  

     вулиці 8-го Березня у селі Луків;  

     вулиці Першотравнева у селі Мильськ; 

     вулиці Першотравнева у селі Навіз;  

     вулиці Першотравнева у селі Переспа;  

     вулиці 8-го Березня у селі Сокіл; 

          вулиці Першотравнева у селі Топільне; 

          вулиці Колгоспна у селі Трилісці. 

4.   Винести на розгляд сесії міської ради проєкт рішення «Про перейменування 

вулиць та провулків Рожищенської територіальної громади» зі змінами. 

Голосування:  

За внесення змін до проєкту рішення: «за» - 4, «проти» - 0, «утримався» - 0, «не 

голосував» - 0, «відсутні» - 2; 

За проєкт рішення зі змінами в цілому: «за» - 6, «проти» - 0, «утримався» - 0, 

«не голосував» - 0, «відсутні» - 2. 

 

СЛУХАЛИ: 

4. Про утворення комунального закладу «Молодіжний центр» Рожищенської 

міської ради. 

Інформує: Лясковський С. Ю. – заступник міського голови з питань                  

діяльності виконавчих органів міської ради, який проінформував присутніх, що 

даним проєктом рішення пропонується утворити комунальний заклад 

«Молодіжний центр» Рожищенської міської ради зі статусом юридичної особи 

публічного права. 

        Також проєктом рішення пропонується затвердити Положення про 

комунальний заклад «Молодіжний центр» Рожищенської міської ради, та його 

структуру і граничну чисельність працівників, згідно додатків 1 та 2 відповідно, 

які додаються до проєкту рішення (проєкт рішення додається). 

Виступили: 



Поліщук В. А., який розповів про переваги створення даного Центру.  

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію Лясковського С. Ю. – заступника міського голови з питань                  

діяльності виконавчих органів міської ради взяти до відома. 

2. Винести даний проект рішення на розгляд сесії та утворити комунальний 

заклад «Молодіжний центр» Рожищенської міської ради. 

Голосування: «за» - 4, «проти» - 0, «утримався» - 0, «не голосував» - 0, 

«відсутні» - 2. 

 

СЛУХАЛИ: 

5. Про надання фінансової автономії комунальному закладу загальної середньої 

освіти «Рожищенський ліцей №1» Рожищенської міської ради Луцького району 

Волинської області.  

Інформує: Кузава І. Б. – начальник гуманітарного відділу Рожищенської 

міської ради, який проінформував присутніх, що даним проєктом рішення 

пропонується надати фінансову автономію комунальному закладу загальної 

середньої освіти «Рожищенський ліцей №1» Рожищенської міської ради 

Луцького району Волинської області (проєкт рішення додається). 

В обговоренні взяли участь: 

Куденчук В. М., який зауважив, що подібні питання зараз не на часі. 

Нечипорук О. М., яка висловилася, що також вважає, що дане питання не на 

часі. Більш того, вона, як директор Переспівського ліцею, проводила 

опитування щодо цього питання педагогічного колективу, і люди її в цьому 

підтримали. Також вона зауважила, що зараз йде війна, у навчальних закладах 

багато проблем з оплатою за комунальні послуги, опаленням, тощо, не 

виключено, що далі може бути ще гірше, і навчальні заклади можуть не 

впоратися з такими проблемами самостійно.  

Поліщук В. А., який розповів про переваги надання самостійності навчальним 

закладам. Він висловився, що у разі надання самостійності навчальним 

закладам, буде легше проводити закупівлі харчів, опалювальних матеріалів 

тощо, бо ці закупівлі будуть на менші суми. Зараз під час війни підприємці не 

хочуть ризикувати і приймати участь в тендерах на великі суми. До того ж 

керівники закладів зможуть самостійно направляти кошти на вирішення 

проблем закладів, які вони вважають першочерговими. 

Максимюк М. М., який зауважив, що самостійність закладу передбачає 

введення в штат посади бухгалтера. Це буде додаткове фінансове навантаження 

на заклад. Треба більш ретельно вивчити фінансовий бік питання надання 

самостійності навчальним закладам, вивчити їхні кошториси, тощо. Також 

треба запросити керівників навчальних закладів у Рожищах, які вже перейшли 

на самостійність, і поспілкуватися з ними. 

Кузава І. Б., висловився, що за бажанням можна буде не приймати бухгалтерів в 

навчальні заклади, а закріпити за даними закладами бухгалтерів гуманітарного 

відділу. На що Максимюк М. М. зауважив, що то вже буде не самостійність.  

Сидорук В. А., який висловився, що вирішення подібних питань треба 

відкласти до закінчення війни. Наступний рік буде дуже важкий, освітню 

субвенцію скоротили на 20%, а самостійність навчальних закладів передбачає 



додаткові витрати на заробітну плату бухгалтерам, на навчання та атестацію 

керівників цих закладів, щоб вони не наробили помилок. 

Ковальчук В. В., повідомив, що ми тільки почули про плюси самостійності 

навчальних закладів, а які мінуси? 

Дмитренко Т. В. на питання «Чи хочете ви перейти на самостійність закладу?» 

відповіла, що таке рішення має приймати директор закладу, а вона виконуюча 

обов’язки вже три роки, і як тільки призначать директора вона піде на пенсію. І, 

взагалі, в закладі є проблеми з котельнею й інші, які бажано вирішити перед 

переходом на самостійність.  

Матящук Н. М. на питання «Чи хочете ви перейти на самостійність закладу?» 

відповіла, що вона сумнівається, і що хоче поспілкуватися з керівниками 

навчальних закладів, які вже перейшли на самостійність.     

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію Кузави І. Б. – начальника гуманітарного відділу Рожищенської 

міської ради взяти до відома. 

2. Відкласти дане питання на довивчення. 

Голосування:  

За наданий проєкт рішення: «за» - 0, «проти» - 4, «утримався» - 0, «не 

голосував» - 0, «відсутні» - 2; 

За відкладення проєкту рішення на довивчення: «за» - 4, «проти» - 0, 

«утримався» - 0, «не голосував» - 0, «відсутні» - 2. 

 

СЛУХАЛИ: 

6. Про надання фінансової автономії комунальному закладу загальної середньої 

освіти «Рожищенський ліцей №2» Рожищенської міської ради Луцького району 

Волинської області.  

Інформує: Кузава І. Б. – начальник гуманітарного відділу Рожищенської 

міської ради, який проінформував присутніх, що даним проєктом рішення 

пропонується надати фінансову автономію комунальному закладу загальної 

середньої освіти «Рожищенський ліцей №2» Рожищенської міської ради 

Луцького району Волинської області (проєкт рішення додається). 

Обговорення - дивитися розгляд питання №5 протоколу.    

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію Кузави І. Б. – начальника гуманітарного відділу Рожищенської 

міської ради взяти до відома. 

2. Відкласти дане питання на довивчення. 

Голосування:  

За наданий проєкт рішення: «за» - 0, «проти» - 4, «утримався» - 0, «не 

голосував» - 0, «відсутні» - 2; 

За відкладення проєкту рішення на довивчення: «за» - 4, «проти» - 0, 

«утримався» - 0, «не голосував» - 0, «відсутні» - 2. 

 

СЛУХАЛИ: 

7. Про надання фінансової автономії комунальному опорному закладу загальної 

середньої освіти «Переспівський ліцей» Рожищенської міської ради Луцького 

району Волинської області.  



Інформує: Кузава І. Б. – начальник гуманітарного відділу Рожищенської 

міської ради, який проінформував присутніх, що даним проєктом рішення 

пропонується надати фінансову автономію комунальному опорному закладу 

загальної середньої освіти «Переспівський ліцей» Рожищенської міської ради 

Луцького району Волинської області (проєкт рішення додається). 

Обговорення - дивитися розгляд питання №5 протоколу.    

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію Кузави І. Б. – начальника гуманітарного відділу Рожищенської 

міської ради взяти до відома. 

2. Відкласти дане питання на довивчення. 

Голосування:  

За наданий проєкт рішення: «за» - 0, «проти» - 4, «утримався» - 0, «не 

голосував» - 0, «відсутні» - 2; 

За відкладення проєкту рішення на довивчення: «за» - 4, «проти» - 0, 

«утримався» - 0, «не голосував» - 0, «відсутні» - 2. 

 

СЛУХАЛИ: 

8. Про надання фінансової автономії комунальному закладу загальної середньої 

освіти «Дубищенський ліцей» Рожищенської міської ради Луцького району 

Волинської області.  

Інформує: Кузава І. Б. – начальник гуманітарного відділу Рожищенської 

міської ради, який проінформував присутніх, що даним проєктом рішення 

пропонується надати фінансову автономію комунальному закладу загальної 

середньої освіти «Дубищенський ліцей» Рожищенської міської ради Луцького 

району Волинської області (проєкт рішення додається). 

Обговорення - дивитися розгляд питання №5 протоколу.    

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію Кузави І. Б. – начальника гуманітарного відділу Рожищенської 

міської ради взяти до відома. 

2. Відкласти дане питання на довивчення. 

Голосування:  

За наданий проєкт рішення: «за» - 0, «проти» - 4, «утримався» - 0, «не 

голосував» - 0, «відсутні» - 2; 

За відкладення проєкту рішення на довивчення: «за» - 4, «проти» - 0, 

«утримався» - 0, «не голосував» - 0, «відсутні» - 2. 

 

СЛУХАЛИ: 

9. Різне. 

Голова постійної комісії Максимюк М. М. зачитав присутнім звернення до 

постійної комісії від депутата Рожищенської міської ради Ковальчука В. В. 

щодо виділення ГО «Федерація волейболу» Рожищенського району коштів на 

фінансування організації на 2023 рік в сумі 70 000 грн.  

Виступили: 

Нечипорук О. М., яка зауважила, що дане питання точно зараз не на часі. В 

країні йде війна, і на її думку, якщо є зайві 70 000 грн., краще їх направити на 

підтримку ЗСУ. 



Зінгель Н. В., яка зауважила, що відповідно до п. 5 розділу 2 Положення «Про 

постійні комісії Рожищенської міської ради», дане питання має розглядати 

постійна комісія з питань планування, бюджету та фінансів, соціально-

економічного розвитку, інвестицій.   

 

 

 

Голова постійної комісії                                                           М. М. Максимюк 

 

Секретар 21-го засідання  

постійної комісії                                                                        О. М. Нечипорук 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


